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1. Zatražio da se uputi urgencija za dostavu odgovora na ranije postavljena pitanja. To su 

sljedeća pitanja: 

 Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH na 3. sjednici Doma, održanoj 22.6.2011. -

„Zaključkom Predstavničkog doma, od 18. juna 2008., Vijeće ministara BiH trebalo je 

da donese novu odluku o osnivanju Komisije za ispitivanje istine o stradanju Srba, 

Hrvata, Bošnjaka, Jevreja i ostalih u Sarajevu, u periodu 1992.-1995. godine. Koje je 

odluke, zaključke ili slično donijelo Vijeće ministara BiH u vezi s realizacijom 

navedenog zaključka Predstavničkog doma?“  

 Pitanje postavljeno Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH na 10. 

sjednici Doma, održanoj 22.9.2011. „Molim da mi dostavite informaciju o izvozu robe 

u Evropsku uniju, s obzirom da ukupna godišnja proizvodnja samo pastrmke u BiH 

prelazi 6000 tona godišnje. Prema mojim saznanjima, jedini proizvod životinjskog 

porijekla koji ispunjava zahtjeve Evropske unije i dozvoljen je izvoz na EU tržište. 

Kakve aktivnosti vodi Ministarstvo da omogući veći izvozni kontigent ribe pri izvozu 

u Evropsku uniju?  

 Pitanje postavljeno Kolegiju Predstavničkog doma na 16. sjednici Doma, održanoj 

22.12.2011. – „Kada će se simboli entiteta naći u sali Parlamentarne skupštine BiH jer 

je to logika koja proizilazi iz Ustava BiH član I. stav 3.?” (Nije upućena urgencija, 

čeka se tumačenje Poslovnika Predstavničkog doma) 

 Pitanje upućeno Ministarstvu vanjske trgovine i ekonomskih odnosa BiH na 19. 

sjednici Doma, održanoj 19.1. 2012. – „Molim Ministarstvo vanjske trgovine i 

ekonomskih odnosa BiH da mi dostavi pregled prenesenih javnih ovlaštenja na 

Vanjskotrgovinsku komoru BiH s detaljnom analizom uspješnosti njihovog 

izvršavanja i načina korištenja od  Vanjskotrgovinske komore BiH.” 

 

2. Pitanje postavljeno Zajedničkoj službi Sekretarijata Parlamentarne skupštine BiH – „Kako 

se u prostorijama PSBiH (Predstavnički dom i Dom naroda) provodi zakon o zabrani 

pušenja?“ 
 


